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Veel lof, maar ook scepsis over
landschapsplan Zuid-Limburg
Vandaag om 11:55 door Joos Philippens

Het plan van een collectief om te komen tot een ander landschap in
Zuid-Limburg dat De Limburger zaterdag publiceerde, maakt veel
reacties los. Ze variëren van uiterst positief tot ‘radicale omslag
sluit niet aan bij de realiteit’.

Landschap als uitgangspunt
Veel visies over het Heuvellandschap, veel plannen, maar in de
praktijk gebeurt er te weinig met de omvorming van de
landbouw. En dat terwijl het momentum er is: de stikstofcrisis,
problemen met bedrijfsopvolging, biodiversiteit. Een radicaal
andere aanpak, van onderop, met het landschap als uitgangspunt.

Een aantal mensen van het collectief, met links kunstenaar Jonathan Wanders.
Afbeelding: Mitchell Giebels
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Met dorpen en steden die, door een mix aan functies, meer
zelfvoorzienend zijn. Landschapsarchitect Marc Heusschen en
kunstenaar Jonathan Wanders willen de komende zeven jaar
ijveren voor voorbeeldprojecten. Die moeten uiteindelijk als
olievlekken aaneengroeien.

Lees ook: Het moet anders in het Heuvelland, en vooral sneller:
aanpak van onderop werkt beter

Gemeente Eijsden-Margraten
Wethouder Wiel Dreessen: „De bevlogenheid van deze mensen past
prima bij de manier waarop wij met Vaals en Gulpen-Wittem de
Omgevingsvisie voorbereiden. ‘Frisdenkers’ onder onze burgers
moeten het gaan doen. Bureau Pantopicon brengt alle betrokkenen
bij elkaar.”

LLTB
Bestuurslid Thijs Rompelberg: „Een radicale omslag sluit niet aan
bij de realiteit. Al generaties lang passen boeren zich aan voor de
toekomst van hun bedrijf. De één verbreedt zijn bedrijf naar
agrarisch natuurbeheer, recreatie, zorg of huisverkoop, de ander
innoveert de reguliere bedrijfsvoering. Verandering kost tijd en
bovendien is Zuid-Limburg geen eilandje, waarop de buitenwereld
geen invloed heeft. Boeren passen zich ook in de toekomst aan de
wensen van de samenleving aan. We zijn hard op weg regionaal
kringlopen te sluiten. We moeten met z’n allen een goede balans
vinden tussen cultuur- en natuurlandschap.”

Nationaal Landschap Zuid-Limburg
Voorzitter Toine Gresel: „Het is inderdaad het momentum om door
te pakken. De bebouwing in het Nationale Landschap Zuid Limburg
is de afgelopen eeuw al van 10 procent naar 30 procent gegroeid.
Dat proces moet gestopt worden. Het landschap moet het
uitgangspunt zijn: de herberg van alle functies, die zich duurzaam
moeten verhouden tot dat unieke en kwetsbare landschap. Alle
betrokken partijen en instanties hebben ingestemd met ons
programma Landschap in het hart van de samenleving. Het is de
hoogste tijd voor uitvoering, iedereen moet over zijn eigen schaduw
springen.”

https://www.limburger.nl/cnt/dmf20191122_00133917/het-moet-anders-in-het-heuvelland-en-vooral-sneller-aanpak-van-onderop-werkt-beter
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Provincie
Gedeputeerde Hubert Mackus: „We werken aan een visie om samen
de versterking van het landschap op te pakken en aan te jagen. Dat
gebeurt onder leiding van de Vlaamse natuur- en milieubeschermer
Ignas Schops, een kenner van biodiversiteit. Duidelijke keuzes
moeten versnippering van gelden voorkomen.”

Visit Zuid-Limburg
Anya Niewierra: „Er zijn de afgelopen jaren door alle partners,
waaronder ook natuurorganisaties, Recron en de Milieufederatie,
juist flinke stappen vooruit gezet in het versterken van onze
natuur. Dit ondanks teruggelopen middelen van het Rijk. De
komende jaren ga je, als je door het Heuvelland rijdt, de resultaten
zien.”


